

*Breville*

## BARISTA GIFT PACK AND PUCK SUCKER GIFT WITH PURCHASE TERMS AND CONDITIONS November 2022

These promotional terms and conditions ("**Terms and Conditions**") provide information regarding the Barista Gift Pack And Puck Sucker™ Gift With Purchase Promotion ("**Promotion**"). Participation in this Promotion is deemed an acceptance of these Terms and Conditions as well as the [General Terms and Conditions](#)

Receive a **Bonus Barista Gift Pack (\$179.99 value) and Puck Sucker™ (\$119.99 value)** with your purchase of qualifying machines from November 1, 2022 to December 31, 2022. To redeem your gifts (combined \$299.98 value), register your product on [www.breville.ca/redeem](http://www.breville.ca/redeem) by January 15, 2022.

Qualifying machines include:

BES980 the Oracle  
BES990 (all colours) the Oracle Touch

-----

Ces conditions d'utilisation promotionnelles (« **Conditions d'utilisation** ») contiennent les informations au sujet du coffret cadeau du barista et du Puck Sucker™ offert avec un achat promotionnel (« **Promotion** »). La participation à cette Promotion est considérée comme une acceptation de ces Conditions d'utilisation et des [Conditions générales d'utilisation](#).

Recevez en **primes un coffret-cadeau de barista (valeur de 179.99\$) et l'accessoire Puck Sucker™ (valeur de 119.99\$)** à l'achat d'une machine admissible entre le Novembre 1, 2022 et le Décembre. Réclamer vos primes en enregistrant votre produit sur [www.breville.ca/reclamer](http://www.breville.ca/reclamer) par Janvier 15, 2022.

Les machines admissibles comprennent :

BES980 the Oracle  
BES990 (toutes les couleurs) the Oracle Touch